
Aan de bestuurscommissie verenigingszaken                     
t.a.v. secretaris Gerard de Jager, 
 
Beste Gerard, 
 
Wil je onderstaand verzoek behandelen in de bestuurscommissie en indien nodig zorgdragen voor 
verdere behandeling. 
 
Verzoek 
Nivon afdeling Utrecht verzoekt afdracht van contributie 2024, ondanks een kastegoed van meer dan 
2x de jaaromzet 2023. 
 
Toelichting 
Nivon Utrecht is een actieve afdeling met groepen voor wandelen, muziek, yoga, 
zijdeschilderen,boekbespreking en boekbinden. Onze afdeling draait op vrijwilligers waardoor de 
kosten beperkt zijn. Sinds oktober 2022 gebruiken we, via een leegstandbeheerder, een ruimte tegen 
een geringe gebruiksvergoeding (€ 280 per maand). 
 
De financiële cijfers (penningmeester, voor kascommissie en ALV) van de afdeling over 2023 
zijn als volgt: 
inkomsten              € 6511,90 
uitgaven                € 5009,42 
vermogen op 31-12-`23   € 13.900,26 (Triodosrekening € 5900,26 + lening aan landelijk € 8000,00) 
 
Onze kas was op 1 januari 2024 dus groter dan 2x de jaaromzet. 
De Stichting tot Behoud van het Nivon Centrum Utrecht droeg echter € 1371,64 bij aan de 
huisvestingskosten. Als dit niet was gebeurd zou de regel "de afdeling mag niet meer in kas hebben 
dan 2x de jaaromzet" niet op ons van toepassing zijn. 
Het vermogen van de stichting was op 31-12-'23 € 16.495,06. 
 
Ons totale vermogen (afdeling + stichting) van circa € 30.000 willen we inzetten voor een betere 
huisvesting, samen met andere organisaties op het gebied van maatschappij en natuur. Het gaat om 
een meer permanente en iets grotere ruimte. Voor een aantal van onze activiteiten is dat nodig, o.a. 
voor de repetities van ons orkest Jeudi. 
Als we 2030 als richtjaar nemen en het hele vermogen inzetten kunnen we maandelijks ongeveer  
€ 700 opbrengen aan huisvestingskosten. Kiezen we 2027 als richtjaar dan kunnen we maandelijks 
€ 1100 opbrengen voor huisvesting. Voor 2030 respectievelijk 2027 moeten we dan een andere 
oplossing voor (de financiering van) onze huisvesting hebben. Een belangrijk punt in ons Beleidsplan 
Nivon Utrecht op weg naar 2030.  
 
Geen contributieafdracht in 2024 zet een flinke domper op onze zoektocht naar betere huisvesting en 
samenwerking met andere organisaties. We hebben dan minder financiële speelruimte, blijven 
veroordeeld tot “afbraakpanden” en lopen een groot risico op zeker moment  dakloos te worden, 
omdat steeds verhuizen niet is vol te houden.  
 
Met vriendelijke groet, 
Eugène van Well, voorzitter Nivon Utrecht 
Wim Klijn, penningmeester Nivon Utrecht 


